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Protokół Nr XXVIII/17 

z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 27 stycznia 2017 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Dźwierszno Małe - Letnisko w Gródku Krajeńskim. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Luchowo. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Łobżenica - rejon ul. Mickiewicza. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2017 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Poprawy Bezpieczeństwa 

„Bezpieczna Gmina Łobżenica” na lata 2017-2022. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych  

i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2017 rok. 

13. Przedłożenie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2017 rok. 

14. Przedstawienie sprawozdań z prac Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

Komisji Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej w 2016 r. 

15. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.  
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16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 11:07 otworzył  

XXVIII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie  

powitał radnych i gości. 

Radni nieobecni: Zenon Hoppe, Bronisława Mazurek, Edmund Szcześniak.  

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Przewodniczący Rady 

Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki, Burmistrz 

Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy 

Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Alicja 

Wenda, Dyrektor Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska, Kierownik 

Posterunku Policji w Łobżenicy Rafał Kozłowski, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele 

prasy lokalnej.     

Zawiadomienie o sesji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2-4 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XXVIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Odczytał wniosek Burmistrza Łobżenicy o usunięcie z porządku obrad punktów dotyczących 

przyjęcia uchwał w sprawie miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego wsi 
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Dźwierszno Małe - Letnisko w Gródku Krajeńskim, wsi Luchowo oraz miasta Łobżenica  

w rejonie ul. Mickiewicza w związku z sytuacją dotyczącą braku decyzji Wojewody 

Wielkopolskiego w sprawie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Łobżenica.  

Zgodnie z treścią wniosku: „Obecnie oczekujemy na rozstrzygnięcie Wojewody w sprawie 

stwierdzenia prawidłowości przeprowadzenia procedury przyjęcia studium. Odpowiedź, 

zgodnie z informacją otrzymaną drogą telefoniczną, powinna wpłynąć do Urzędu Miejskiego 

Gminy Łobżenica w miesiącu lutym br.” 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poinformował, że pan Burmistrz złożył również 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję dotyczącą porządku obrad. 

 

Wnioski Burmistrza Łobżenicy w sprawie zmian w porządku obrad sesji stanowią załączniki 

nr 5 i 6 do protokołu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił: „Sprawa, o której mieliśmy procedować, (…) dotyczy między innymi tego tematu, 

który tutaj był poruszany kilkakrotnie, dwukrotnie bodajże, przez właścicieli gruntów tego 

ośrodka w Dźwiersznie Małym. Sprawa ta się toczy już prawdopodobnie od pięciu lat”.  

Następnie powiedział: „Chciałbym znać odpowiedź, dlaczego te procedury tak długo tutaj 

trwają. Dlaczego nie zostały wykonane poszczególne etapy w sposób właściwy. Mamy 

odpowiednich ludzi, którzy tymi sprawami kierują. A teraz kiedy przedsiębiorca chce 

rozwinąć działalność, my mu kładziemy kłody pod nogi”.  

Radny Ryszard Biniak stwierdził: „Studium jest tym czynnikiem, który jest pewnego rodzaju 

naszą promocją, promocją naszej gminy”. Dodał, że Gmina Łobżenica zajmuje 2023 miejsce 

pod względem wielkości dochodów z tytułu podatków na jednego mieszkańca. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że po podjęciu przez Radę Miejską uchwały przyjmującej studium, „zgodnie  

z wymogami dotyczącymi jej prawomocności Wojewoda miał trzydzieści dni na to, żeby 

wnieść zastrzeżenia. Z tego nie skorzystał. Nie wniósł. Ale osoba opracowująca nasze 

studium dostrzegła, powiedzmy, ewidentną omyłkę, że w załączniku nie przedstawiono 
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informacji, że były również uwagi mieszkańców w pierwszym wyłożeniu, tak samo jak  

i w drugim wyłożeniu”. Wojewoda Wielkopolski został o tym poinformowany. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział: „Jest możliwość, zgodnie z ustawą o gospodarce 

przestrzennej, przeprowadzić całą procedurę studium od nowa, bo zarówno zmiana planu, jak 

i zmiana studium, wymaga takiej procedury”.  

Pan Wiceburmistrz oznajmił, że są również dwie inne możliwości. Poinformował, że 

Wojewoda „może w drodze własnej decyzji stwierdzić kompletność tej uchwały. I taką drogą 

idziemy”. Następnie powiedział: „Druga możliwość jest taka, że Wojewoda skieruje sprawę 

do sądu administracyjnego, który w trybie jednego postępowania, i to może być krótko 

miesiąc, dwa miesiące, stwierdzi to samo, co mógłby stwierdzić Wojewoda”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy oświadczył, że nie można narazić inwestorów na to, że 

opracują kosztowną dokumentację, która może okazać się niezgodna z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub studium.  

Dodał: „Lepiej jest poczekać miesiąc, nawet dwa i stwierdzić zgodnie z możliwościami  

proceduralnymi i prawnymi, że to studium możemy uznać za w pełni już zaakceptowane 

przez nadzór i że na podstawie tego studium niczego niespodziewanego nie czeka naszych 

inwestorów”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad punktu 

szóstego dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Dźwierszno Małe - Letnisko w Gródku Krajeńskim. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad punktu siódmego dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Luchowo. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad punktu ósmego dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenica - 

rejon ul. Mickiewicza. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Łobżenicy - po podjęciu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie porządek obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej wraz z wprowadzonymi 

zmianami.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony 

porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2017 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Poprawy Bezpieczeństwa 

„Bezpieczna Gmina Łobżenica” na lata 2017-2022. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych  

i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 

Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2017 rok. 

11. Przedłożenie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2017 rok. 

12. Przedstawienie sprawozdań z prac Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

Komisji Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej w 2016 r. 

13. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.  

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXVII/16 z sesji w dniu 30 grudnia  

2016 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXVII/16 z sesji w dniu 30 grudnia 2016 r. 
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Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił pana Burmistrza Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wyraził zadowolenie z podjęcia na ostatniej sesji Rady Miejskiej uchwały budżetowej na 

2017 rok.  

Poinformował o zamiarze szybkiego przygotowania wszystkich procedur związanych  

z ogłoszeniem przetargów. Powiedział: „Z dwóch względów. Po pierwsze dlatego, żeby 

oczywiście w bezpiecznym terminie realizować nasze inwestycje, a są to głównie inwestycje 

drogowe. Z drugiej strony początek roku jest zawsze takim bardzo optymalnym, korzystnym 

terminem do uzyskania dobrych cen, ponieważ firmy zabiegają o zlecenia. Wiemy już  

z doświadczenia, że w końcówce roku te ceny mocno wzrastają”. 

Pan Burmistrz stwierdził: „Ten okres międzysesyjny przede wszystkim był związany ze 

wszystkimi sprawami związanymi z organizacją pracy w tym roku”. 

Oznajmił, że rozpoczęły się prace związane z przebudową drogi powiatowej Kruszki-

Kijaszkowo.  

Poinformował o ogłoszeniu przetargu na przebudowę drogi gminnej Łobżenica-Kruszki. 

Termin składania ofert upływa w dniu 3 lutego 2017 r. Może on zostać przedłużony o kilka 

dni. Inwestycja powinna zostać zakończona do dnia 30 września br. 

Powiedział, że trwają przygotowania do ogłoszenia przetargu nieograniczonego na 

przebudowę parkingu za ośrodkiem zdrowia w Łobżenicy.  

Pan Burmistrz oznajmił, że najkorzystniejszą ofertę na wykonanie usług w zakresie 

szacowania wartości nieruchomości złożyło Biuro Wyceny i Handlu Szacunek z Wągrowca. 

Poinformował, że w budżecie Gminy na 2017 rok zostały zabezpieczone środki na remont 

świetlicy wiejskiej w Dźwiersznie Wielkim. 

Następnie poruszył temat przygotowań do budowy drogi w Kościerzynie Małym. Oznajmił: 

„Wystąpiono w sprawie wszczęcia procedury nabycia spadku. Trwają procedury związane  

z przejęciem działek stanowiących własność Kolei Państwowych oraz działek Agencji 

Nieruchomości Rolnych”. Powiedział: „Myślę, że już w niedługim czasie przystąpimy do 

przygotowania dokumentacji projektowej”. Dodał: „Chcemy być tak przygotowani, aby pod 



 8 

koniec roku być przygotowanym do naboru z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Jest 

taka szansa, że będziemy mogli pozyskać środki, z czego chcemy oczywiście skorzystać”. 

Pan Burmistrz oznajmił, że w dniu 19 stycznia 2017 r. odbyło się spotkanie robocze  

z radnymi oraz niektórymi sołtysami dotyczące następujących zadań drogowych: przebudowa 

parkingu za ośrodkiem zdrowia w Łobżenicy, przebudowa ul. Rzemieślniczej, położenie 

nakładki asfaltowej w Trzeboniu. Podczas spotkania projektant omówił planowane do 

zastosowania rozwiązania techniczne. 

Włodarz Gminy poinformował o zamiarze konsultowania z radnymi każdej dokumentacji 

projektowej przed ogłoszeniem przetargu. 

W dalszej części sprawozdania Burmistrz Łobżenicy powiedział: „W ramach oceny formalnej 

dokonano korekty, uzupełnienia wniosku w ramach poddziałania 4.3.1 Gospodarka wodno-

ściekowa w aglomeracjach, dla projektu „Rozbudowa, przebudowa oczyszczalni ścieków  

w miejscowości Liszkowo” Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego.  

W ramach odbytego w dniu 5 stycznia spotkania ustalono, że Gmina nie może spełnić 

wymogu zabezpieczenia wkładu własnego do projektu poprzez uaktualnienie zapisów  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej, stąd złożono oświadczenie o deklaracji zabezpieczenia 

środków w przypadku pozytywnej decyzji o dofinansowaniu”. 

Pan Burmistrz oznajmił, że w dniu 5 stycznia 2017 r. w Urzędzie Miejskim odbyło się 

spotkanie z panią Martą Młodzieniak, przedstawicielką firmy Progress Consulting.  

Dodał, że spotkanie miało na celu przedstawienie harmonogramu naboru wniosków w ramach 

działań dofinansowywanych przez Wielkopolski Regionalny Program Operacyjny na  

2017 rok. 

Powiedział, że Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

w dniu 18 stycznia 2017 r. zakończył pierwszy etap oceny wniosków według kryteriów 

dostępu dla przedsięwzięć dotyczących edukacji ekologicznej o charakterze lokalnym w roku 

2017. Poinformował, że wniosek złożony przez naszą Gminę pod nazwą „Zielona klasa  

- poznajemy piękno przyrody występującej w Gminie Łobżenica” zakwalifikował się do 

dalszego etapu.  

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że przetargi na sprzedaż nieruchomości położonych  

w Liszkowie, Dźwiersznie Małym oraz w Dziegciarni zakończyły się wynikiem negatywnym. 

Stwierdził, że informacja o przetargach została szeroko rozpowszechniona. 

Powiedział: „Do końca stycznia powinny zostać naniesione poprawki do gminnego programu 

rewitalizacji. Na połowę lutego przewidziany jest cykl trzech spotkań roboczych, konsultacji, 
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debat mających na celu włączenie osób zainteresowanych do prac nad udoskonaleniem 

gminnego programu”.  

Poinformował, że w Biuletynie Informacji Publicznej zostało opublikowane zarządzenie  

o sprzedaży drewna pozyskanego z lasu stanowiącego własność Gminy.  

Następnie pan Burmistrz oznajmił: „16 stycznia przedstawiono Radzie Miejskiej informację 

dotyczącą propozycji sporządzania nowych planów miejscowych na terenie miasta i gminy. 

Przedstawiono 19 propozycji nowych planów, przygotowanych na podstawie wniosków, jakie 

wpłynęły do urzędu w 2016 r. Spośród przedstawionych planów 8 uzyskało pozytywną ocenę, 

8 zostało skierowanych do wyjaśnienia lub doprecyzowania, 3 propozycje zostały odrzucone. 

W styczniu bieżącego roku wpłynęły kolejne dwa wnioski o sporządzenie nowych planów 

miejscowych. Zostaną one przedstawione Radzie Miejskiej do zaopiniowania”. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w ramach rozwoju systemu informacji przestrzennej dla 

Gminy Łobżenica trwa procedura wdrażania aplikacji mienie. 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydano siedem zarządzeń. 

W dalszej części sprawozdania pan Burmistrz poruszył temat działań podjętych przez Miejsko 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Powiedział, że zakończono udział w ogólnopolskim 

projekcie „Szlachetna paczka”. Oznajmił, że w dniu 23 stycznia 2017 r. zorganizowano 

spotkanie noworoczne w restauracji „Podkowa” dla najbardziej potrzebujących mieszkańców 

Gminy. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował o złożeniu do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Poznaniu 

wniosku o dofinansowanie w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego projektu pod 

nazwą „Aktywni dziś i jutro - aktywizacja społeczna Gminy Łobżenica”. Wniosek otrzymał 

pozytywną ocenę formalną. 

Oznajmił, że do punktu „Pomagamy potrzebującym” pozyskano nowe artykuły. 

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 4 stycznia 2017 r. w Centrum Administracyjno-

Finansowym w Łobżenicy zorganizowano naradę dyrektorów jednostek oświatowych. 

Podczas narady poruszono następujące tematy: udział jednostek oświatowych w ważnych 

uroczystościach patriotycznych, omówienie reformy oświaty, seminarium oświatowe, 

przygotowanie jednostek oświatowych do ferii zimowych, sprawy bieżące. 

Poinformował, że w dniu 17 stycznia 2017 r. w Urzędzie Miejskim odbyło się seminarium 

oświatowe, podczas którego poruszono m.in. kwestię reformy oświaty, doradztwa 

metodycznego i nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez dyrektorów szkół. 
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Następnie pan Burmistrz powiedział, że w okresie międzysesyjnym był obecny podczas 

następujących wydarzeń: 

- spotkanie noworoczne Polskiego Związku Katolicko-Społecznego w Wiktorówku, zebranie 

sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej w Kościerzynie Małym (8 stycznia), 

- spotkanie noworoczne Zarządu Miejsko-Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnej, 

spotkanie noworoczne Towarzystwa Miłośników Łobżenicy (10 stycznia), 

- finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w łobżenickim gimnazjum (15 stycznia) - 

zebrano ponad 17 tys. zł, 

- spotkanie sprawozdawcze Towarzystwa Przyjaciół Dzieci (17 stycznia), 

- spotkanie noworoczne (20 stycznia), 

-  zebranie sprawozdawczo-wyborcze Ochotniczej Straży Pożarnej w Walentynowie  

(25 stycznia), 

- spotkanie sprawozdawczo-wyborcze chóru „Magnificat” (26 stycznia). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania. 

 

 Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości 

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Stwierdził, że znaczną część budżetu Powiatu Pilskiego pochłania oświata.  

Poruszył kwestię dalszego funkcjonowania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Tadeusza 

Kościuszki w Łobżenicy. Oświadczył: „Chciałbym państwa zapewnić, że do placówki  

w Łobżenicy nie ma żadnych zakusów. Jest jak gdyby stabilizacja co do utrzymania tej 

jednostki u państwa. Nie mówimy o żadnych zmianach, chociaż nie ukrywam, że takie 

dyskusje były. Te dyskusje skończyły się tym, że Powiat podjął decyzję, że tą placówkę na 

terenie Łobżenicy będzie utrzymywał i będzie się starał o dobry nabór i bardzo mocno liczy 
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na współpracę z samorządem Gminy Łobżenica”. Dodał: „Liczymy, że ta owocna współpraca 

da efekt w postaci dobrego naboru”. 

Następnie pan Wicestarosta oznajmił: „Ostatnio podjąłem taki temat, żeby zbliżyć i uściślić 

bardzo mocno współpracę ośrodków pomocy społecznej w samorządach gminnych i PCPRu”. 

Powiedział, że Powiat Pilski wsparł w 2016 r. szpital w Pile kwotą 2 mln zł. Poinformował  

o zamiarze przeznaczenia w 2017 r. miliona złotych na zakup sprzętu specjalistycznego dla 

tej placówki. Dodał, że przy szpitalu w Pile powstaje ośrodek radioterapii.  

Oznajmił, że w szpitalu w Wyrzysku uruchomiono oddział rehabilitacji. Powiat Pilski 

zabezpieczył również środki na poręczenie kredytu dla tej placówki. 

Następnie pan Wicestarosta powiedział, że w budżecie Powiatu na drogi zabezpieczono 

kwotę około 10 mln zł. Stwierdził, że „ten rok to jest w drogownictwie rok Gminy 

Łobżenica”. Oznajmił, że w dniu 24 stycznia 2017 r. rozpoczęły się prace związane  

z przebudową drogi Kruszki-Kijaszkowo. Inwestycja dotyczy odcinka o długości 3,6 km. 

Koszt zadania po przetargu to 2,8 mln zł. Prace mają potrwać do końca lipca br. 

Pan Wicestarosta poinformował, że w 2017 r. planowane jest położenie nakładek asfaltowych 

w Ratajach (wjazd do Łobżenicy od strony Wysokiej) i Witrogoszczy-Osadzie oraz budowa 

chodnika w Witrogoszczy.  

Powiedział: „Rada na komisjach, pan przewodniczący to potwierdzi, podjęła taką decyzję, że 

wszystkie wolne środki, jakie będą, będą kierowane na drogi. A jak będą kierowane na drogi, 

to do państwa też trafi coś więcej”. Przypomniał, że najwięcej dróg powiatowych znajduje się 

na terenie Gmin Szydłowo i Łobżenica. 

Oznajmił, że w 2017 r. dożynki powiatowe odbędą się w pierwszą niedzielę września. 

Poinformował, że Powiat wystąpił o 300 tys. zł wsparcia na usuwanie azbestu. Dodał, że 

stowarzyszenia z terenu Gminy Łobżenica mogą ubiegać się o środki z budżetu Powiatu 

Pilskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Oznajmił, że podczas wczorajszej sesji Rady Powiatu w punkcie informacja Starosty o pracy 

Zarządu Powiatu w Pile wywiązała się dość burzliwa dyskusja.  

Poinformował, że radni powiatowi przyjęli sprawozdanie Starosty Pilskiego z działalności 

Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Zwrócił uwagę na potrzebę 

kontrolowania szczelności przewodów kominowych. 
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Następnie Pan Przewodniczący Kazimierz Wasiak powiedział, że podczas ostatniej sesji Rady 

Powiatu podjęto: 

- uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Pilskiego, 

- uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na Dyrektora Szpitala Specjalistycznego w Pile oraz 

na Starostę Pilskiego - Rada Powiatu uznała obydwie skargi za bezzasadne, 

- uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pilskiego, 

- uchwałę zmieniającą budżet Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że największą zmianą w budżecie oraz WPFie 

jest zwiększenie środków na termomodernizację i remont budynku Starostwa Powiatowego. 

Oznajmił: „Po ostatnich zmianach budżet Powiatu Pilskiego na ten rok to po stronie 

dochodów 142 mln, po stronie wydatków 145 mln zł”. 

Dodał, że podczas ostatniej sesji radni powiatowi przyjęli sprawozdanie z realizacji planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej oraz sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Powiatu 

w Pile. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił uwagę na zły stan chodnika na ul. Ks. L. Raczkowskiego w Łobżenicy. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Poinformował: „Dostałem odpowiedź panie Starosto, że w 2016 przepust w Dźwiersznie 

Małym będzie zrobiony. Mamy 2017. Nie ma nic”. Powiedział, że jeszcze jeden przepust  na 

drodze z Dźwierszna Małego do Witrogoszczy jest „załamany”. 

Zwrócił uwagę na powstawanie zastoisk wodnych na zakręcie drogi powiatowej  

w Dźwiersznie.  

Oznajmił: „Nie wiem panie Starosto, z kim tu już rozmawiać. U nas jest ta szkoła. Chodnika 

widzę, że do 2020 w ogóle nie będzie”. 

Następnie radny Andrzej Borowy wyraził niezadowolenie z powodu braku przejścia dla 

pieszych na drodze wojewódzkiej nr 242 w Dźwiersznie Wielkim w pobliżu skrzyżowania  

z drogą powiatową prowadzącą do Topoli. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Wnioskował o remont drogi powiatowej w miejscowości Topola.  

Zwrócił również uwagę na „zarwany” przepust na drodze powiatowej z Topoli do 

Ferdynandowa. Dodał, że jest to niebezpieczne miejsce. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Powiedział, że przepust na drodze powiatowej, przy wyjeździe z Witrogoszczy w kierunku 

Dźwierszna Małego, jest „zarwany”. Poinformował, że zgłaszał już tą sprawę u pana 

dyrektora Tuszyńskiego. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Zwrócił uwagę na powstawanie zastoisk wody opadowej na drodze powiatowej Łobżenica-

Liszkowo w pobliżu nieruchomości należącej do pana Brandta. 

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Oświadczył, że zainteresuje się sprawami dotyczącymi przepustów. Może okazać się, że nie 

są to urządzenia drogowe, tylko przepusty melioracyjne.  

Powiedział, że sprawa przepustu w Dźwiersznie Małym powinna być już dawno zakończona. 

Nawiązał do kwestii poruszonej przez radnego Marka Czerczaka. Oznajmił, że „jeżeli jezdnia 

jest zakleszczona krawężnikiem musi być kanalizacja burzowa”. 

Następnie pan Wicestarosta stwierdził, że chodnik na ul. Ks. L. Raczkowskiego kwalifikuje 

się do przebudowy. Powiedział, że od decyzji władz Gminy zależy, który chodnik zostanie  

w pierwszej kolejności wyremontowany lub wybudowany.  

Dodał: „W przypadkach przepustów bardzo dokładnie się przyjrzę i na pewno u państwa 

jeden albo dwa przepusty przebudujemy”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych  

Zwrócił uwagę na uskok przy moście na drodze powiatowej ze Szczerbina do Kościerzyna 

Małego.  

Stwierdził, że w wielu miejscach na terenie Gminy tworzą się zastoiska wody opadowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Ogłosił piętnastominutową przerwę w obradach. 
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Po przerwie w obradach. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica  

w 2017 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2017 

roku był omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. Powiedział, że radni 

otrzymali również projekt uchwały z naniesionymi poprawkami. 

Następnie otworzył dyskusję w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej, po przeanalizowaniu projektu uchwały, 

„doszła do wniosku, że lekarz weterynarii powinien pochodzić z naszego regionu, żeby mógł 

udzielić natychmiast pomocy w razie wypadku, zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przedstawił poprawki do projektu uchwały. Powiedział, że w § 1 programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Łobżenica w 2017 roku pkt 4 otrzymuje nowe brzmienie: 

„Gabinecie weterynaryjnym, należy przez to rozumieć CHEVAL II GABINET 

WETERYNARYJNY, Maciej Kujawski, ul. Plac Wolności 12, 89-310 Łobżenica,  

tel. 696-479-395”. Dotychczasowy pkt 4 w § 1 programu staje się pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że zmianie ulega również treść § 15 programu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie poprawki do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki  

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Łobżenica w 2017 roku. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższe 

poprawki.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Łobżenica w 2017 roku wraz z wprowadzonymi poprawkami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/226/17 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2017 roku, 

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Poprawy Bezpieczeństwa 

„Bezpieczna Gmina Łobżenica” na lata 2017-2022 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Poprawy 

Bezpieczeństwa „Bezpieczna Gmina Łobżenica” na lata 2017-2022 z naniesionymi 

poprawkami i mieli możliwość zapoznania się z nimi. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 19 stycznia  

2017 r. wypracowała następujący wniosek: 

 Komisja wniosła uwagę do piątego rozdziału Programu Poprawy Bezpieczeństwa 

„Bezpieczna Gmina Łobżenica” na lata 2017-2022. Komisja dostrzegła potrzebę 

określenia zasobów, które mogą zostać wykorzystane do realizacji programu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie zaproponował, aby poprawki do 

projektu omawianej uchwały zostały przegłosowane łącznie. 

 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie poprawki do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Poprawy Bezpieczeństwa „Bezpieczna Gmina Łobżenica” na lata 2017-2022. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższe 

poprawki.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Poprawy 

Bezpieczeństwa „Bezpieczna Gmina Łobżenica” na lata 2017-2022 wraz z wprowadzonymi 

poprawkami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/227/17 w sprawie przyjęcia Programu Poprawy Bezpieczeństwa „Bezpieczna 

Gmina Łobżenica” na lata 2017-2022, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Pamiętam z poprzednich lat, kiedy jeszcze byłem radnym. Bardzo często kiedy 

dyskutowaliśmy o stanie bezpieczeństwa, porządku na terenie Gminy. To była taka rozmowa 

właściwie tylko z policją. A sprawy bezpieczeństwa to jest kilka obszarów funkcjonowania 

Gminy, które muszą z sobą jak gdyby współdziałać, współgrać. Należało to w jakiś sposób 

usystematyzować i ta uchwała systematyzuje właśnie te wszystkie zagadnienia, które 

wpływają na poczucie czy zabezpieczenie bezpieczeństwa”. 

Pan Burmistrz dodał, że ważną kwestią jest realizacja programu poprawy bezpieczeństwa. 
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Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych  

i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił pana Wiceburmistrza o przedstawienie poprawek do projektu uchwały w sprawie 

projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Omówił poprawki do projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  

Podziękował radnym za zaangażowanie w prace nad tym dokumentem. 

Projekt uchwały z naniesionymi poprawkami stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej rekomenduje Radzie Miejskiej 

podjęcie powyższej uchwały wraz z poprawkami. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy po zmianach w oświacie szkoła podstawowa w Fanianowie będzie w stanie 

pomieścić wszystkich uczniów. Stwierdził: „Czy przypadkiem w przyszłym roku nie będzie 

trzeba podnosić ręki na to, że tą szkołę trzeba rozbudowywać”.  

Oznajmił, że placówka w Fanianowie nie posiada stołówki oraz sali gimnastycznej. 

Następnie zapytał, czy rodzice będą mogli posyłać swoje dzieci do szkół znajdujących się 

poza Gminą Łobżenica. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział: „Na Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego rozważaliśmy te kwestie 

dotyczące niezbędnych nakładów finansowych na dostosowanie sieci placówek 

przedszkolnych i sieci szkół” do wymagań reformy oświaty. „Tutaj rzeczywiście była ta 

troska komisji o to, żeby zapewnić na bazie istniejącej infrastruktury oświatowej 

wprowadzenie tej reformy”.  
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Oznajmił: „Zostało wybrane to rozwiązanie, że w tym czasie, kiedy wdrażamy reformę, żeby 

ją tam prawidłowo w środowisku wdrożyć, przyjmujemy, że szkoła w Fanianowie zostaje  

w tej lokalizacji i ewentualnie wykorzystuje dodatkowe pomieszczenia, które są w budynku 

obok. Oczywiście przy niewielkich nakładach adaptacyjnych”.  

Radny Edward Starszak stwierdził, że w przypadku konieczności zainwestowania dużych 

środków w rozbudowę szkoły w Fanianowie zajdzie potrzeba zastanowienia się nad zmianami 

organizacyjnymi w tej placówce oświatowej.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że pani dyrektor Pirecka zrezygnowała z mieszkania zajmowanego w budynku 

obok szkoły podstawowej w Fanianowie. W związku z tym powstała możliwość 

wykorzystania tego pomieszczenia na potrzeby szkoły. 

Oświadczył: „Pani dyrektor powiedziała, że nie ma takiego zagrożenia, żeby była 

dwuzmianowość”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy oznajmił również, że rodzice mogą posłać swoje dzieci do 

szkoły znajdującej się w innym obwodzie lub na terenie innej Gminy, pod warunkiem, że 

placówka ta posiada wolne miejsce. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Jestem za tym, żeby to była szkoła ośmioklasowa, ale oczywiście czas pokaże, 

czy te warunki będą odpowiednie, czy będzie trzeba podejmować inne decyzje”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie zaproponował, aby poprawki do 

projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów  

do nowego ustroju szkolnego zostały przegłosowane łącznie. 

 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie poprawki do projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższe 

poprawki.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wraz z wprowadzonymi 

poprawkami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/228/17 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych  

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej  

im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Powiedział, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej rekomenduje Radzie Miejskiej podjęcie 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt omawianej uchwały mówi o zamiarze likwidacji szkoły filialnej  

w Luchowie. Uchwała ta ma charakter intencyjny. 

Zwrócił uwagę na małą liczebność klas w szkole filialnej. Oznajmił, że w obecnym roku 

szkolnym w placówce tej brakuje pierwszej klasy. Stwierdził, że w wyniku reformy oświaty 

szkoła podstawowa w Łobżenicy będzie w stanie przyjąć wszystkich uczniów z placówki  

w Luchowie.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego opowiedział się za podjęciem 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Łobżenicy.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Potwierdził, że w przypadku likwidacji szkoły filialnej w Luchowie uczniowie będą mieli 

możliwość: kontynuowania nauki w szkole podstawowej w Łobżenicy, realizacji rocznego 

obowiązkowego przygotowania przedszkolnego oraz edukacji przedszkolnej w przedszkolach 

i innych formach wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Łobżenica. 

Dodał, że utworzenie oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej w Łobżenicy pozwoli 

zabezpieczyć większą liczbę miejsc dla dzieci w wieku przedszkolnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/229/17 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Komisji 

Edukacji Narodowej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2017 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2017 rok. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/230/17 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2017 rok, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 11 Przedłożenie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy na  

2017 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni otrzymali plany pracy Komisji Rady Miejskiej i mieli możliwość 

zapoznania się z nimi. Poprosił o zabranie głosu przez Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił plan pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2017 rok. 

 

Radni nie zgłosili uwag do planu pracy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła plan pracy 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2017 rok, który stanowi załącznik nr 13 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Powiedział, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej jednogłośnie przyjęła plan pracy na 

2017 rok. Dodał, że komisja zamierza skupić się głównie na zagadnieniach będących w jej 

przedmiocie działania. 

 

Radni nie zgłosili uwag do planu pracy. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła plan pracy 

Komisji Oświaty i Polityki Społecznej na 2017 rok, który stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poinformował, że plan pracy Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej na 2017 rok 

został opracowany na podstawie planu pracy Rady Miejskiej. Dodał, że plan pracy został 

przyjęty jednogłośnie przez członków komisji. 

 

Radni nie zgłosili uwag do planu pracy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła plan pracy 

Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej na 2017 rok, który stanowi załącznik  

nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 12 Przedstawienie sprawozdań z prac Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

Komisji Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej w 2016 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej o przedstawienie sprawozdań  

z działalności w 2016 r. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Oświaty i Polityki Społecznej w 2016 r., które 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej w 2016 r., 

które stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w 2016 r. odbyła siedemnaście 

posiedzeń. Frekwencja na posiedzeniach była wysoka. W pracach komisji uczestniczył pan 

Burmistrz, pan Wiceburmistrz oraz pani Skarbnik.  

Oznajmił, że w 2016 r. zostały wypracowane 73 wnioski. Poruszył kwestię niezrealizowanych 

wniosków. Powiedział, że jeden z nich dotyczył opracowania dwóch oddzielnych programów: 

- profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, 

- przeciwdziałania narkomanii. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zwrócił uwagę na trudności  

w ustaleniu właścicieli psów. Stwierdził, że należy przeanalizować możliwość zwiększenia 

dochodów budżetu Gminy z tytułu opłaty adiacenckiej,. Dostrzegł również potrzebę 

dokończenia prac nad zmianą nazw ulic w związku z wejściem w życie ustawy 

dekomunizacyjnej. 

 

Radni nie zgłosili uwag do sprawozdań. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdania  

z prac Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej w 2016 r. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Będziemy się starali w tym roku jeszcze sprawniej pracować”. 
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Ad. 13 Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał: „Jak uregulowany jest problem oczyszczania ulic i chodników będących w zarządzie 

Powiatu czy Województwa”. Powiedział, że odśnieżają ulice pługami i cała masa śnieżna 

wyrzucana jest na chodnik. Ponadto chodniki i jezdnie trzeba oczyszczać z pozostałości 

piasku, a także zalegającego śniegu czy posypywać miejsca oblodzone.  

Dociekał, czy zarządcy dróg zwracają koszty ponoszone przez Gminę przy wykonywaniu 

tych prac. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska 

Stwierdziła, że w Łobżenicy „zdarzają się coraz częściej akty wandalizmu”. Oznajmiła, że 

mają one miejsce „przeważnie z soboty na niedziele. I przeważnie w tych samych rejonach. 

To jest tutaj nabrzeże Łobżonki, droga do Luchowa i droga do Trzebonia”. Zapytała: „Czy nie 

można tam zadziałać wspólnie z policją”. Zwróciła uwagę na duże koszty naprawy 

powstałych szkód. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że odśnieżanie dróg powiatowych i wojewódzkich należy do zadań ich 

zarządców. Stwierdził: „Myślę, że w stopniu poprawnym się wywiązują z tego obowiązku. 

Szczególnie w tym okresie zimy nie było źle”.  

Dodał: „Gdybyśmy nie sprzątali tutaj w mieście, no to byłoby pewnie dużo gorzej. Zdaję 

sobie z tego sprawę. Za każdym razem rozmawiamy o tym, jeżeli ktoś z osób 

odpowiedzialnych jest w Łobżenicy”.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił pana Burmistrza o przybliżenie kwestii wykupu działek w celu budowy drogi  

w Kościerzynie Małym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Przekazał radnemu Aleksandrowi Tadychowi pisemną informację na temat etapu 

przygotowań do budowy drogi w Kościerzynie Małym.  
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Przypomniał, że w dniu dzisiejszym radni podjęli uchwałę w sprawie programu opieki nad 

zwierzętami. Stwierdził: „Nic nie mówimy, ilu ludzi w Gminie jest bezdomnych”. 

Zasugerował obniżenie ceny działki „po kółku rolniczym” w Dźwiersznie Małym do kwoty 

30 000 zł.  

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Poinformowała, że zgodnie z ustawą o pomocy społecznej osobą bezdomną jest osoba, która 

nie posiada meldunku i miejsca zamieszkania lub osoba, która posiada budynek nie nadający 

się do zamieszkiwania z uwagi na stan techniczny.  

Oznajmiła: „Mamy porozumienia podpisane z kilkoma schroniskami dla bezdomnych, to jest 

Piła, Gdańsk, Rybnik, Wrocław i Biała koło Trzcianki. W sumie na dzień dzisiejszy 

skierowania otrzymało 15 osób bezdomnych. Za wszystkie te osoby ponosimy odpłatność”. 

Gmina ponosi również koszty pobytu w schronisku osób, które zostały odwiezione do tej 

placówki przez funkcjonariuszy policji w okresie zimowym.  

Następnie pani dyrektor powiedziała, że trzy osoby z terenu Gminy nie wyrażają zgody na 

umieszczenie w schronisku dla bezdomnych. Poinformowała, że w nocy z ósmego na 

dziewiątego lutego 2017 r. zostanie przeprowadzone ogólnopolskie badanie bezdomności. 

Dodała, że w okresie zimowym pracownicy Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

mają obowiązek docierania do osób, które nie mają gdzie mieszkać. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Dostrzegł potrzebę poszerzenia chodnika na odcinku od wjazdu na ul. Wodną do przejścia dla 

pieszych na ul. Sikorskiego koło Placu Kombatantów. Poprosił pana Burmistrza o interwencję 

w powyższej sprawie w Zarządzie Dróg Wojewódzkich. 

 

Ad. 14 Wolne głosy i wnioski 

 

Pani …      ………. 

Powiedziała: „Zwracając uwagę na uposażenie Burmistrza mam pytanie. Na jakich 

stanowiskach był i jest przyznawany dodatek specjalny ?  Drugie moje pytanie. Jakie było 

uzasadnienie przyznania dodatku specjalnego ? Są dwie podstawy proszę państwa. 

Zwiększony okresowo zakres obowiązków służbowych. Druga to jest powierzenie 
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dodatkowych zadań w stosunku do obowiązującego zakresu czynności. I trzecie moje pytanie. 

W jakich okresach był lub jest przyznany dodatek specjalny ? Dodatku specjalnego nie można 

przyznać na czas nieokreślony, gdyż jest to świadczenie tymczasowe. W związku  

z powyższym jeszcze dodatkowe pytanie. W jakiej kwocie był przyznawany dodatek 

specjalny dla wszystkich tych osób, które będą w wskazaniu ?”.    

Poinformowała, że są dwie podstawy prawne przydzielania dodatku specjalnego: ustawa  

z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych oraz Zarządzenie Nr K/17/15 

Burmistrza Łobżenicy z dnia 14 października 2015 r. w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania pracowników samorządowych zatrudnionych w Urzędzie Miejskim Gminy 

Łobżenica.  

Pani …      ………. oznajmiła: „W tym regulaminie jest taki punkt - paragraf 7, punkt 1:  

Z tytułu okresowego zwiększenia zakresu obowiązków służbowych lub powierzenia 

dodatkowych zadań pracownikowi może być przyznany dodatek specjalny. I to jest zgodne  

z przepisami. Ale punkt 3 mówi: Dodatek specjalny Burmistrz przyznaje na czas określony,  

a w indywidualnych przypadkach na czas nieokreślony. No i teraz proszę państwa ja chcę 

znać podstawę prawną przydzielania. (…) Tutaj są jakieś czasy nieokreślone, które w ogóle 

nie wynikają z przepisów, przynajmniej ja takich przepisów nie znam. Nie ma możliwości 

wypłacania komuś dożywotnio czy do końca kadencji chociażby dodatku specjalnego”. 

Stwierdziła: „Nie wyobrażam sobie takiej sytuacji, żeby jeden termin się kończył i zaraz 

kolejny. Nie ma czegoś takiego, że ja w styczniu sobie przyznam, do grudnia mam. I kolejny 

rok przychodzi, styczeń, grudzień i tak sobie lecę”.  

Następnie pani …      ………. poruszyła temat opracowania dokumentacji technicznej  

i inwentaryzacji systemu oświetlenia drogowego na terenie gminy. Zapytała: „Jaka firma 

przygotowała tą dokumentację, za jaką kwotę i jakie były kryteria wyboru firmy ?” 

Poinformowała: „W związku z toczącą się moją sprawą, sprawą sądową, pracownik 

Warsztatu Terapii Zajęciowej z pełnym heroizmu wręcz w głosie, z zaangażowaniem 

wskazywał, że w Warsztacie Terapii Zajęciowej jest księgowa dwa razy w tygodniu i oni 

sobie radzą”.  

Oznajmiła: „Dyrektor Miejsko Ośrodka Pomocy Społecznej w odpowiedzi z dnia  

21 października 2016 roku dała mi informację, że w warsztacie będzie ta księgowa 

zatrudniona do końca roku 2016. Od nowego roku księgowość przejmuje Centrum 

Administracyjno - Finansowe  w Łobżenicy”.  

Zapytała, jakie rozwiązania, jeśli chodzi o księgowość, przyjęto w Warsztacie Terapii 

Zajęciowej w Liszkowie. Poprosiła również o kserokopię protokołu pokontrolnego 
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Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pile za 2016 rok. Dodała: „Jest mi to po prostu 

niezbędne do tego, aby zwracać uwagę na prawidłowość i na rzetelne dbanie o jednostkę”. 

Pani …      ………. wniosła uwagi do strony internetowej Urzędu Miejskiego Gminy 

Łobżenica. Powiedziała: „Sprawdzałam zakładki i one nie są uzupełnione. Nie są 

uzupełnione, są dane stare albo w ogóle są nieaktualne, albo są puste”. Za przykład podała 

pustą zakładkę o Górce Klasztornej. Stwierdziła, że wystarczy zamieścić link o Górce 

Klasztornej, który przekieruje zainteresowaną osobę na stronę internetową tego miejsca. 

Następnie poruszyła kwestię regulaminu placówki wsparcia dziennego „Przystań”, który 

znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. Oznajmiła: „Mam 

odpowiedzi od państwa, że ten regulamin był, nie wiem, w jakiś sposób z radcą prawnym 

uzgadniany, że będzie zmieniany, że wszystko będzie ok. Ja nie wiem czy to jest 

obowiązujący regulamin, czy on już nie obowiązuje. Czy na podstawie tego regulaminu został 

przez Burmistrza powołany kierownik tej jednostki, czy nie został. Proszę państwa. 

Wprowadzacie dezinformację. Ja rozumiem, że ten regulamin może być regulaminem, który 

w ogóle nie jest aktualny”. 

Pani …      ………. powiedziała: „Jeśli powstała jednostka. Centrum Administracyjno - 

Finansowe w Łobżenicy i część spraw księgowych zostało przejęte przez tą jednostkę, to ja 

rozumiem, że wszystkie inne jednostki organizacyjne dostosowały swoje regulaminy. One nie 

zostały zmienione. Czy w ogóle zrobiliście państwo przegląd tych wszystkich regulaminów, 

dostosowaliście je, czy po prostu nie”. 

Stwierdziła: „Chwilami to mi się wydaję, że ja tutaj przychodzę, mówię o rzeczach ważnych. 

Za chwilę nadal to widzę. Mija miesiąc, drugi, trzeci i właściwie nie wiem, czy państwo 

podjęliście jakiekolwiek działania w celu wyjaśnienia tej sytuacji, naprawienia tego”. 

Pani …        ………. poprosiła o udzielenie pisemnej odpowiedzi na zadane pytania. Dodała: 

„Dla mnie w tej chwili odpowiedzi na piśmie są wiążące i będą skutkowały dalszym 

podjęciem kroków przeze mnie. Ja nie zostawię tego w ten sposób”. 

 

Pani …      ……….…                   ………. 

Stwierdziła, że sprawy dotyczące zwierząt na terenie Gminy Łobżenica „idą w dobrym 

stronę”. Dodała, że ważną kwestią jest realizacja zapisów programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami. 

W dalszej części wypowiedzi pani …      ……….…                   ………. poruszyła kwestię edukacji 

pozaszkolnej. Oznajmiła: „Całkiem nieźle działały zajęcia muzyczne, które prowadziłam  
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w domu kultury przez sześć lat”. W ostatnim roku jej pracy funkcjonowały cztery grupy 

gitarowe, w każdej po kilkanaście osób, oraz dwie grupy wokalne.  

Powiedziała: „Dzieci te odnosiły sukcesy, zdobywały nagrody. Wszystko działało dobrze.  

Z jakiegoś powodu miało przestać tak działać. Ja po sześciu latach pracy otrzymałam warunki 

znaczenie gorsze niż wcześniejsze, nie do przyjęcia dla mnie. Więc po prostu w ten sposób 

postanowiono odsunąć mnie od tej działalności mówiąc jednocześnie rodzicom dzieci  

i dzieciom, że to ja zwyczajnie zrezygnowałam z pracy. Tak jak by mi się odechciało. Więc 

prostowałam te informacje, że to nie tak”.  

Pani …      ……….…                   ………. oznajmiła, że chociaż w Gminnym Centrum Kultury nadal 

prowadzone są zajęcia gitarowe, to trafiła do niej informacja o grupach dzieci 

uczęszczających do szkół podstawowych w Łobżenicy i Wiktorówku, które są zainteresowane 

nauką gry na gitarze. Zajęcia miałyby odbywać się w szkole. Rodzice dopytują, czy pani       

……….…             ………. mogłaby poprowadzić te zajęcia. Powiedziała: „Miało być wszystko 

wiadomo do świąt. Okazało się, że dzieci są jak najbardziej chętne. Tylko, że nie wiadomo na 

jakich zasadach te zajęcia miałyby być prowadzone, bo nie jest uregulowana sprawa 

wynajmowania sal”. Poinformowała, że kwestia ta może wyjaśnić się dopiero po feriach. 

Pani …      ……           ………. oznajmiła, że zdesperowani rodzice postanowili  

zorganizować się samodzielnie. Powiedziała, że prowadzi zajęcia nauki gry na gitarze dla 

siedmiu dziewczynek. Odbywają się one po kolei w domach każdej z nich.  

Oświadczyła: „Te zajęcia, które były, działały dobrze. Ja wiem, bo do mnie doszły słuchy, że 

próbowano zdyskredytować te moje działania i tutaj rozsiewać pogłoski o moim braku 

kompetencji, braku profesjonalizmu. Między innymi podobno takie opinie na mój temat 

mówili panowie Burmistrzowie. Chciałam zaprotestować tutaj mocno dlatego, że nie tylko  

z wykształcenia jestem pedagogiem, (…) ale z zamiłowania i pasji również”.  

Następnie pani …      ……….…                 ………. powiedziała, że dotarły do niej informacje  

o tym, że niektóre dzieci, które pojawiły się na zajęciach w Gminnym Centrum Kultury 

„miały bardzo mocno skrytykowane gitary”. Stwierdziła, że jest to karygodne i świadczy to  

o braku profesjonalizmu. 

Zapytała, co ma odpowiedzieć rodzicom, którzy dopytują o zajęcia nauki gry na gitarze. 

Dociekała, czy „już niedługo będzie wiadomo, na jakich zasadach mogłaby być wynajęta sala 

w szkole, czy w jakiejś innej formie mogłyby się te zajęcia odbywać”. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że na pytania dotyczące dodatku specjalnego udzieli odpowiedzi pisemnej. 

Poinformował: „Jeżeli chodzi o projekt na oświetlenie. Ten projekt robiła ENEA, za kwotę 

9 700 zł netto”. 

Poruszył kwestię strony internetowej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. Stwierdził: „Nie 

wiem czy w ogóle może pani w jakiś sposób porównać sobie stronę internetową  

z poprzednich lat. Oczywiście zdajemy sobie sprawę, że ona jest jeszcze niekompletna, że 

wiele rzeczy brakuje, że może są nie do końca aktualne, ale na tej stronie już jest bardzo 

dużo”.  

Następnie Burmistrz Łobżenicy zwrócił się do pani                   ………..  

Powiedział: „Bardzo cenimy zajęcia pozalekcyjne. Na to kładziemy absolutnie duży nacisk  

i zależy nam, żeby tych zajęć było jak najwięcej. Nie przypominam sobie, żebym oceniał pani 

grę, a jeżeli już to pozytywnie”.  

Oznajmił, że chciałby się spotkać z panią …      ……….…                ……. i porozmawiać na 

temat zajęć gry nauki na gitarze. Dodał: „Słyszałem, że to się odbywa w domach, że jest dużo 

dzieci. Musimy ten problem rozwiązać”. 

 

Pani …      ………. 

Stwierdziła: „Ale ta strona jest od roku. (…) Tu nie ma czego porównywać. Bo ona 

powstaje”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Postaramy się, żeby ona była kompletna”. Dodał, że na pozostałe kwestie 

poruszone przez panią …      ………. udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Tytułem uzupełnienia, jeżeli chodzi o stronę. Format tej strony był przygotowany 

dla jedenastu jednostek gminnych, w tym urzędu. Natomiast treści trzeba wypełniać i jest tak 

jak pan Burmistrz mówił. Bardzo dużo jeszcze zaległości jest na tej stronie i będą one 

systematycznie uzupełniane”.  

Powiedział, że na stronie internetowej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica znajduje się 

system informacji przestrzennej GISON,  w którym dostępne są m.in. plany przestrzenne. 
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Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy zwrócił się do pani …      ……….…                   ……….. 

Oświadczył: „Absolutnie nie znam pani jako muzyka, jako nauczyciela muzyki, jako 

instruktora prowadzącego zajęcia. Nigdy się nie wypowiadałem w pani sprawie”.  

Poruszył również temat zajęć gry nauki na gitarze dla uczniów. Oznajmił: „Nie otrzymałem 

wniosku z żadnej ze szkół co do podjęcia współpracy, co do wynajmu pomieszczeń”. 

 

Pani …      ……….…                   . 

Powiedziała: „Jeśli chodzi o ten mój brak profesjonalizmu, ja tylko powtarzam słowa, które 

do mnie dotarły. Ja nie słyszałam panów”.  

Następnie oznajmiła: „Słyszałam w trakcie drugiego półrocza zeszłego roku szkolnego cały 

czas, że moje zajęcia będą obserwowane i zobaczymy, jaka ta umowa będzie”. Dodała, że 

pani dyrektor Gminnego Centrum Kultury nie była obecna podczas żadnych zajęć nauki gry 

na gitarze dla dzieci. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Oświadczyła: „Pozwolę sobie …     ………. również ustnie odpowiedzieć, oprócz odpowiedzi 

pisemnej”.  

Przypomniała, że na wrześniowej sesji Rady Miejskiej została podjęta uchwała w sprawie 

utworzenia Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy. Zaczęło ono funkcjonować 

od 1 stycznia 2017 r.  

Oznajmiła: „Jednostką obsługiwaną przez centrum jest Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej. Także obsługa finansowo - administracyjna od 1 stycznia dzieje się tu w urzędzie. 

Wszystkie jednostki, które wchodzą w strukturę MOPSu są obsługiwane przez centrum”. 

Pani dyrektor powiedziała, że w styczniu 2017 r. w Warsztacie Terapii Zajęciowej  

w Liszkowie „jest jeszcze zatrudniona księgowa na umowę zlecenie, gdyż rozlicza 2016 rok. 

To znaczy sprawozdawczość, PIT-y i te wszystkie inne sprawy, które wymagają 

podsumowania roku 2016. I ta księgowa ma umowę zlecenie do 31 marca”. 

 

Pani …      ………. 

Poinformowała: „Zatrudnienie księgowej wynika z niczego innego, tylko właśnie z umowy  

z Powiatem, gdzie jest określone, że tam jest etat dla księgowej i jeśli pracownik z takim 

entuzjazmem opowiada, że jednak mają tą księgową, to dla mnie jest informacja, że albo nie 
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zmieniono tej umowy z Powiatem albo po prostu nie obejmuje tutaj, nie zrobiono niczego, 

żeby tę sprawę uregulować”.  

Podziękowała za udzielone odpowiedzi. 

 

Ad. 15 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 14:07 zakończył obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 

 


